
Protokół Nr XIV/14/15

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 29 września 2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 18 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – załącznik nr 1).

Radni nieobecni: Pan Tomasz Otrębski, Pan Wojciech Charyga, Pani Anna Karasińska. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz -  Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia  sesji,  stwierdził

quorum i powitał zebranych. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 sierpnia 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 130/15,

b) dotacji przedmiotowej na 2015 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 133/15,

c) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na  2015  rok  –  projekt  

nr 131/15,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 - 2027

– projekt nr 132/15,

e) wprowadzenia zmian do Statutu Staszowskiego Ośrodka Kultury w Staszowie – projekt

nr 140/15,
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f) zmiany do Uchwały Nr III/11/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 20 grudnia 2010

roku w sprawie określenia jednostek budżetowych, prowadzących działalność określoną

w ustawie z dnia 07 września 1991 roku o systemie oświaty, które gromadzą dochody

określone  w  uchwale  na  wydzielonym  rachunku,  źródeł  tych  dochodów  i  ich

przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów

gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  i  wydatków  nimi  finansowanych,

dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania – projekt nr 141/15,

g) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLI/411/13 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 31

lipca 2013 r.  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie nieruchomości –

projekt nr 139/15,

h) wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu

nieograniczonego – projekt nr 129/15,

i) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego – projekt nr 138/15,

j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 134/15,

k) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 135/15,

l) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 136/15,

m) zamiany nieruchomości gruntowych – projekt nr 137/15.

4.   Przyjęcie  sprawozdania  o  przebiegu wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Staszów za  

I półrocze 2015 roku.

5.   Interpelacje radnych.  

6.   Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  realizacji  przepisów  ustawy

o samorządzie gminnym w zakresie oświadczeń majątkowych radnych składanych w 2015 roku.

-  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  o  wynikach  dokonanej  analizy  oświadczeń

majątkowych za 2014 rok.

 - informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Staszowie

w dniu 10 lipca 2015 roku i 20 sierpnia 2015 roku.

7.   Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni mają uwagi do powyższego porządku obrad.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków. 

Pan Ireneusz Kwiecjasz porządek obrad poddał pod głosowanie.
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Po  przeprowadzonym  głosowaniu  porządek  został  jednogłośnie  przyjęty  (obecnych  było  17

radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 20 sierpnia 2015 roku i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 17 radnych).

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: “Podjęcie uchwał w sprawie …”.

Ad. 3a

Pani  Dorota  Lipińska  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  Planowania  Przestrzennego  

i Pozyskiwania Środków Finansowych  przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia przez

Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 130/15.

O zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł, zwrócił się do Pani Doroty Lipińskiej z zapytaniem

jakie prace zostaną wykonane w ramach tego zadania i jaki będzie jego koszt całkowity?

Pani Dorota Lipińska odparła, że w ramach tego zadania zostanie wykonany remont boisk przy

Liceum  Ogólnokształcącym  im.  ks.  kard.  Stefana  Wyszyńskiego  w  Staszowie,  które  stanowią

własność  powiatu  staszowskiego.  Renowacji  zostaną  poddane  boiska  do  piłki  nożnej,  piłki

siatkowej oraz boisko do pchnięcia kulą. Całkowity koszt tej inwestycji wyniesie 183.173,59 zł  

z  czego  Gmina  Staszów  współfinansuje  25  %,  ponadto  powiat  staszowski  przeprowadził

zamówienie uzupełniające którego przybliżony udział wyniesie 53.000,00 zł.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/122/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3b

Pani  Joanna Pokora –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały  

w sprawie  dotacji przedmiotowej na 2015 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 133/15.

Pan Jacek Piwowarski korzystając z okazji, że na posiedzeniu obecna była Pani Aneta Błasińska

zapytał ją o sytuację w CIS, ilu osobom i w jakim zakresie udało się pomóc?

Do powyższego odniosła się  Pani Aneta Błasińska -  Kierownik Centrum Integracji  Społecznej

odpowiedziała,  że  CIS  jest  w  trakcie  realizacji  projektu  przeciwdziałającego  wykluczeniu
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społecznemu,  na  który  pozyskano  kwotę  170.000,00  zł.  W  ramach  projektu  prowadzone  są

warsztaty  min.  porządkowo  –  ogrodnicze,  zostały  zakupione  sadzonki  drzew  i  krzewów  do

wysadzenia  na  terenie  miasta.  Jeżeli  chodzi  o  aktualne  potrzeby  finansowe  CIS,  to  przede

wszystkim brakuje środków na wynagrodzenia pracowników, zapłatę czynszu, czy rachunków za

energię  elektryczną.  Z  dotychczasowej  pomocy  skorzystało  65  osób,  a  obecnie  w  zajęciach

uczestniczy 30 osób.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  przy 15 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się

(obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/123/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3c

Pani Joanna Pokora  przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr 131/15.

Radny  Jerzy  Kozioł  w  związku  z  przejęciem  w  dniu  1.10.2015  r.  placówki  oświatowej  

w Smerdynie  przez  Gminę  Staszów,  poprosił  o  informacje  odnośnie  przewidywanych  kosztów

funkcjonowania  wyżej  wymienionej  placówki  do  końca  2015  r.  (czyli  miesiące  październik,

listopad, grudzień) bo ze wstępnych ustaleń Radnego będzie to około 140.000,00 zł. Zapytał także 

o planowane koszty całkowitego funkcjonowania oświaty, z uwzględnieniem przejętej placówki za

2015 rok oraz jaką część tych kosztów będzie stanowić subwencja, a jaką częścią kosztów będą

środki z budżetu gminy?

Głos  zabrał  Burmistrz  Leszek  Kopeć. Poinformował,  że  odpowiedź  zostanie  przygotowana  

na piśmie i przedstawiona do wiadomości Pana Jerzego Kozioła.

Pan Jerzy Kozioł pozostając w temacie oświaty powiedział, że w latach poprzednich  dla uczniów

szkół podstawowych finansowane były lekcje pływania, w związku z tym zapytał czy  planowana

jest kontynuacja tych zajęć dla dzieci.

Do powyższego odniósł się  Burmistrz Leszek Kopeć  odparł, że przywrócenie zajęć planowane

jest od stycznia.

Pan Jerzy  Kozioł dodał,  że  poruszył  tą  kwestię,  ponieważ  spotyka  się  z  pytaniami  rodziców

odnośnie tych zajęć i sam rozumie jak ważna jest nauka pływania, a efekty są najlepsze w klasach

1-3.  Radny  uważa,  że  skoro  zaczęto  przykładać  tak  dużą  wagę  do  sposobu  odżywiania  

i wyeliminowania cukru z diety, to należy iść o krok dalej bo oprócz zdrowej diety ważny jest także

ruch.
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Pani  Ewa  Kondek  odparła,  że  należy  sprawdzić  frekwencję  na  zajęciach  i  przeprowadzić

reorganizację. Ponieważ uczniowie klasach gimnazjalnych niechętnie uczęszczają na basen, dlatego

lepiej przesunąć te godziny na młodsze klasy, w których uczniowie chętnie korzystają z zajęć.

Pani Gabriela Urbańska potwierdziła słowa Pani Ewy Kondek. Radna uważa, że właśnie w tej

grupie wiekowej są najlepsze efekty zajęć na basenie, i  bardzo często w 3 klasie dzieci umieją

pływać.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  Rada  Miejska   przy  15  głosach  za  i  1  wstrzymującym  się

(obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/124/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3d

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 - 2027 – projekt nr 132/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/125/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3e

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Staszowskiego Ośrodka Kultury w Staszowie –

projekt nr 140/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/126/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3f

Pani Jolanta Macias zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr III/11/10

Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  20  grudnia  2010  roku  w  sprawie  określenia  jednostek
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budżetowych,  prowadzących  działalność  określoną  w  ustawie  z  dnia  07  września  1991  roku  

o systemie  oświaty,  które  gromadzą dochody określone  w uchwale  na  wydzielonym rachunku,

źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego

dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  i  wydatków  nimi  finansowanych,

dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania – projekt nr 141/15.

Pani Gabriela Urbańska zapytała dlaczego w treści uchwały Szkoła i Przedszkole w Smerdynie

zapisane są jako osobne placówki, a nie jako zespół placówek oświatowych?

Pani Jolanta Macias odparła, że zespół placówek został rozwiązany i są to dwie odrębne placówki.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/127/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3g

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie wprowadzenia  zmian  w  Uchwale  

Nr XLI/411/13 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 31 lipca 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne użyczenie nieruchomości – projekt nr 139/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/128/15

 ( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3h

Pani  Maria  Malczyk  zapoznała  z  projektem  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 129/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/129/15

( uchwała w załączniku do protokołu).
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Ad. 3 i

Pani Maria Malczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu

mieszkalnego – projekt nr 138/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/130/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

gruntowej – projekt nr 134/15.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/131/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3 k

Pani  Maria  Malczyk  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości gruntowej – projekt nr 135/15.

Po zapoznaniu z projektem uchwały Pani Maria Malczyk poinformowała Wysoką Radę, że w § 1

projektu uchwały nastąpiła  pomyłka  i  należy wykreślić  zapis  „w drodze darowizny”,  ponieważ

znalazł się on w projekcie omyłkowo.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/132/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3 l

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

gruntowej – projekt nr 136/15.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr XIV/133/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 3 m

Pani Maria Malczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych

– projekt nr 137/15.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednogłośnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIV/134/15

( uchwała w załączniku do protokołu).

Ad. 4

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  przeszedł  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  było  przyjęcie

sprawozdania  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  I  półrocze  

2015 roku.

Głos zabrał Pan Dominik Rożek.  Stwierdził,  że według niego na 1 stronie znajduje się błąd  

w wyliczeniu,  gdyż  zapis  „w porównaniu  do  budżetu  początkowego  dochody zwiększyły  się  

o kwotę 468.090,35 zł”, różni się od części opisowej informacji z wykonania budżetu, ponieważ

podana kwota jest o ponad 2.000.000,00 zł wyższa.

Pani Joanna Pokora odparła, że zaszła pomyłka i dochody po zmianach są prawidłowo zapisane.

Dochody budżetu ogółem wynoszą 76.570.254,63 zł,  dochody budżetu za I półrocze 2015 roku

zostały zrealizowane w kwocie 38.428.766,72 zł z planu rocznego wynoszącego 78.904.583,01 zł.

Do powyższego odniósł się  Pan Jerzy Kozioł zwrócił uwagę na początkowe założenia budżetu,

ponieważ dochody budżetu były o ponad 600.000,00 zł wyższe od wydatków, w trakcie I półrocza

nastąpiły zmiany, obecnie wydatki przekraczają dochody o około 400.000,00 zł.

Pani  Joanna Pokora  odpowiedziała,  że  zostały wprowadzone wolne  środki  z  ubiegłego roku,

które zwiększyły wydatki a nie dochody. Wolne środki za 2014 rok stanowią kwotę 1.397.888,48 zł,

i do 30.06.2015 r. nie wszystkie wolne środki zostały wprowadzone do budżetu.

Ponownie głos zabrał  Pan Jerzy Kozioł zapytał  o dochody majątkowe w I półroczu, ponieważ

zostały  one  zrealizowane  w  kwocie  1.537.123,80  zł,  co  stanowi  22,28%  planu  rocznego.  

W związku z tym Radny zapytał czy ów plan zostanie zrealizowany do końca roku?

Pani  Joanna  Pokora stwierdziła,  iż  główną,  strategiczną  pozycję  w  budżecie  zajmuje  Strefa

Ekonomiczna w Grzybowie, zadanie to zostało rozpoczęte w 2014 roku i w chwili obecnej jest
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wystawiona faktura na ponad 2.000.000,00 zł. Pierwszy termin wykonania tego zadania upłynął  

z  końcem  czerwca,  ale  został  przedłużony,  dopiero  wpłynęła  faktura,  która  jeszcze  nie  jest

zapłacona.  Pani  Joanna  Pokora  stwierdziła,  że  zawsze  wykonanie  zadania  za  

I półrocze wynosi zaledwie kilka procent, ponieważ zadana są w trakcie realizacji. Dodała również,

że  realizacja  zadań  rozpoczętych  nie  ma  odzwierciedlenia  w  wykonaniu  budżetu  na  dzień

30.06.2015 r.

Reasumując radny Jerzy Kozioł ponownie zapytał, czy realizacja zadań nie jest zagrożona?

Pani Joanna Pokora odparła, że póki co nie widzi zagrożeń bo np. w Woli Osowej oczyszczalnie

przydomowe zostały wykonane, a nie ma ich jeszcze w wykonaniu a wiadomo, że zadanie jest

zrealizowane.

Pan Jerzy Kozioł  wniósł jeszcze zapytanie do strony nr 29 informacji  z przebiegu wykonania

budżetu  dotyczące  gospodarki  odpadami,  ponieważ  na  zaplanowaną  kwotę  2.561.683,55  zł

wydatkowano  1.220.817,11  zł  co  stanowi  47,66  % planu,  i  stąd  właśnie  pytanie  radnego  czy

zadanie to sfinansuje się, czy nie?

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, że mimo zwiększenia ilości odpadów segregowanych  na

chwilę obecną nie wiadomo czy nastąpi sfinansowanie,  ponieważ od sierpnia obowiązuje nowy

cennik odbieranych śmieci. 

Pan Jerzy Kozioł stwierdził, że skoro wykonanie na koniec I półrocza wyniosło 47,66 %  a stawki

za odpady są wyższe, to wpływy powinny być większe.

Pani Joanna Pokora powiedziała, że opłaty za odbiór śmieci w Rzędowie płacone są dopiero od

stycznia 2015 r., pierwsza faktura została wystawiona w lutym i zapłacono ją w miesiącu marcu, tak

więc w wykonaniu uwzględnione są opłaty tylko za 4 miesiące 2015 roku.

Nie podjęto dalszych dyskusji.

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz przeszedł  do  głosowania  nad  przyjęciem  sprawozdania  z  przebiegu

wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za I półrocze 2015 roku.

Po przeprowadzonym głosowaniu przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym się sprawozdanie zostało

przyjęte.

Ad. 5

Interpelacje radnych.

Interpelacje  na  piśmie  złożyli:  radny  Jacek  Maruszewski,  radny  Bonifacy  Wojciechowski,  

radny Tomasz Klimek (stanowią one załącznik do protokołu). 

Pan Jacek Maruszewski zgłosił następujące kwestie:

1.  W  związku  z  trwającymi  pracami  nad  opracowaniem  budżetu  na  2016  rok,  zwrócił  się  

o uwzględnienie w nim obniżki podatku rolnego. Prośbę swą umotywował suszą, która dotknęła  
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tereny Gminy Staszów oraz  faktem,  że  obecne  stawki  podatku  rolnego  są  najwyższe  w skali  

województwa świętokrzyskiego.

2. Poprosił również o rozważenie propozycji obniżenia podatku od środków transportu, ponieważ

ze względu na wysokie stawki tegoż podatku przedsiębiorcy rejestrują swoje pojazdy w sąsiednich

gminach,  w  związku  z  czym pieniądze  zamiast  trafiać  do  budżetu  naszej  Gminy,  trafiają  do  

budżetów gmin ościennych.

3. Zwrócił się również z prośbą, o zabezpieczenie w budżecie Gminy środków finansowych na  

podwyższenie diet dla Sołtysów, z wyłączeniem tych, którzy pełnią funkcje radnych. Nadmienił,  

że Sołtysi od wielu lat nie mieli żadnych podwyżek diet, a wręcz przeciwnie, bo dwa lata temu 

obniżono stawkę prowizji od podatku rolnego.

Pan  Bonifacy  Wojciechowski ponowił  interpelację  dotyczącą   remontu  chodnika  od  

ul. Kolejowej do mostu na rzece, na ul. Szpitalnej. Chodnik ten stanowi łącznik pomiędzy osiedlem

Wschód a „Staszówkiem” i korzysta z niego codziennie wiele osób, a jego stan w chwili obecnej

stwarza zagrożenie dla korzystających z niego mieszkańców ( pełna treść interpelacji w załączeniu

do protokołu).

Pan Tomasz Klimek zgłosił następujące sprawy:

1. Podjęcie działań zmierzających do stworzenia ścieżki rowerowej - „odnogi” powstającej trasy

Green Velo przebiegającej przez pięć województw Polski wschodniej. Trasa mogłaby zaczynać się

w Rakówce  i  przebiegać  wzdłuż  doliny  rzeki  Kacanki  przez:  Mostki,  Sztombergi,  Wiśniową  

Poduchowną,  Wiśniową,  Wolę  Wiśniowską,  Czajków  Południowy  i  Północny,  Smerdynę,  

Wiązownicę  Małą,  Wiązownicę  Kolonię  a  następnie  przez  Gminę  Klimontów  do  miasta  

Klimontów, gdzie połączy się z trasą Green Velo. Przebieg trasy został przedstawiony na mapce 

stanowiącej załącznik do interpelacji.

2. Zorganizowanie w 2016 roku obchodów 225 lecia uchwalenia Konstytucji 3 Maja oraz uczczenia

jednego ze współtwórców  konstytucji – Hugona Kołłątaja.  Wniosek Radny motywuje faktem,  

że Wiśniowa jest szczególnym miejscem, które dzięki przodkom poprzez złożenie urny z sercem

tego wielkiego Polaka może się stać wizytówką historyczną i to właśnie w Wiśniowej powinny  

odbyć się główne uroczystości majowe. Aby uczcić Hugona Kołłątaja można również w Parku,  

w Wiśniowej postawić obelisk, lub monument.

Ad. 6

W punkcie wolne wnioski i zapytania Pan Ireneusz Kwiecjasz przedstawił informację z realizacji

przepisów  ustawy  o  samorządzie  gminnym  w  zakresie  oświadczeń  majątkowych  radnych  
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składanych w 2015 roku.

Nie podjęto dyskusji w powyższej kwestii.

Burmistrz  Leszek  Kopeć  zapoznał  z  wynikami  dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  

za  2014  oraz przedłożył  Wysokiej  Radzie  informacje z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  

zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej  w Staszowie w dniu 10 lipca i 20 sierpnia 2015 roku.

Pan Ireneusz Kwiecjasz zgłosił wnioski w następujących sprawach:

1. Zebranie śmieci znajdujących się na ul. Polnej w kierunku ul. Traugutta tj. na części wykonanej 

z  płyt  oraz  prośba  mieszkańców o  zwiększenie  patroli  w weekendy na  tym terenie  w porze  

wieczorowo- nocnej z uwagi na duże gromadzenie się młodzieży.

2.  Wykonanie  podjazdu  dla  osób  niepełnosprawnych  oraz  wózków  dziecięcych  przy  nowo  

wybudowanym chodniku przy rzece Czarnej za stadionem.

3. Mieszkańcy ul. Długiej proszą o odbudowę schodków przy kanale młyńskim przy ul. Długiej

(Obok skrzyżowania dróg Długa – Piłsudskiego).

4. Mieszkańcy bloków przy ul. Jana Pawła II 14 i 16 proszą o interwencję w sprawie likwidacji

dwóch słupów energetycznych umiejscowionych pomiędzy tymi blokami, który w chwili obecnej

wyłączony jest z użytkowania.

5. Prośba o zwrócenie uwagi na sposób parkowania przy ul. Długiej od Rynku oraz ul. Piłsudskiego

od PZU w kierunku kanału młyńskiego.

Pani Ewa Markiewicz złożyła następujące wnioski:

1. Ponowiła wniosek o skorygowanie prac związanych z przeniesieniem poręczy schodkowych  

ze strony podjazdów dla wózków inwalidzkich na stronę stopni schodkowych pomiędzy blokami

przy ul. Jana Pawła II 14 i 16. Prace zostały wykonane niezgodnie z podjętą decyzją, którą Radna

otrzymała  w  piśmie  nr  IKOŚ  0003.03.2015.I.  Ponownie  prosiła  o  dokonanie  konserwacji  

i malowanie ławek na terenie osiedla Północ.

2.  Dokonanie  przeglądu  oświetlenia  na  terenie  parku  miejskiego  im.  A.  Bienia  i  wymianę  

uszkodzonych  żarówek,  w  celu  oświetlenia  ww  terenu.  Zapadający  coraz  wcześniej  zmrok  

powoduje, iż mieszkańcy poruszający się po parku nie czują się bezpiecznie.

3. Poprosiła o zajęcie stanowiska w sprawie pustostanów tj. budynków od lat niezamieszkałych,  

zdewastowanych  upływającym  czasem  oraz  warunkami  atmosferycznymi.  Budynki  o  których

mowa znajdują się przy ul. Długiej, Piłsudskiego i Złotej. Wpływają na wizerunek miasta oraz  

stanowią zagrożenia dla przechodniów. Zdewastowany budynek przy ul. Złotej 3, z którego okien

wystają gałęzie drzew, z góry spadają resztki dachu, stanowi zagrożenie dla mieszkańców tej ulicy,

przechodniów  oraz  klienci  pobliskich  sklepów.  Poprosiła  o  zobowiązanie  właścicieli  do  

zabezpieczenia ww budynku aby nie stanowił zagrożenia.
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Do powyższego odniósł się Pan Jarosław Glibowski. Stwierdził, że poręcze zostały zamontowane,

co prawda znajdują się po drugiej stronie niż wnioskowała Pani Ewa Markiewicz ale mieszkańcy

nie  zgłaszali  uwag  w  tej  kwestii,  na  wniosek  zostaną  one  w  możliwie  najbliższym  terminie  

przełożone  na  właściwą  stronę.  W  sprawie  ławek  na  osiedlu  Północ  udzielił  wyjaśnień,  iż  

większość z nich została pomalowana, zostało kilkanaście ławek, które nie zostały odnowione,  

jednak brak środków finansowych na farbę uniemożliwia dokończenie prac w chwili obecnej. Jeśli

pojawią się wolne środki, prace w tym zakresie zostaną dokończone. Z kolei w kwestii oświetlenia

parku im. A. Bienia, to kompleksowy przegląd został wykonany w maju i wymieniono wtedy 30

opraw wraz z żarówkami, kolejny przegląd ma być wykonany do końca października więc przed

zmianą czasu prace te zostaną wykonane.

Pan Bonifacy Wojciechowski ponowił  wniosek w sprawie zdemontowania ostatniej części tablicy

informacyjnej zlokalizowanej przy kościele św. Barbary w Staszowie.

Następnie  głos  zabrał  Burmistrz  Leszek  Kopeć w  związku  z  rozpoczęciem  prac  nad  

przygotowaniem  Planu  Gospodarki  Niskoemisyjnej.  Burmistrz  poprosił  o  włączenie  się  

w  realizację  tego  projektu  poprzez  wypełnienie  ankiet, które ułatwią  przygotowanie  planu  

i  zwiększą szanse Gminy na uzyskanie dofinansowania ze środków zewnętrznych na realizację

inwestycji  związanych  z  termomodernizacją  budynków  użyteczności  publicznej,  montażu

kolektorów słonecznych i ogniw fotowoltaicznych dla budynków mieszkalnych. Odniósł sie także 

do interpelacji Pana Jacka Maruszewskiego i odpowiedział, że kwestie podwyżek diet dla Sotysów

trzeba poruszyć na komisjach budżetowych bo w tej  chwili  trudno powiedzieć czy będzie taka

możliwość,  poinformował  również  radnego  Maruszewskiego,  iż  wnioski  do  budżetu  należało

składać do 15 września 2015 roku. Odpowiedział  także Panu Tomaszowi Klimkowi,  że Gmina

Staszów  przystąpiła  do  projektu  pn.  Ochrona  obszarów  Natura  2000  na  terenie  województwa

świetokrzyskiego poprzez ukierunkowanie ruchu turystycznego przyjaznego przyrodzie",  a trasa

turystyczna  wytyczona przez obszar  Gminy Staszów łączy sie  z  trasą  Green Velo  w okolicach

Rakowa.

O zabranie głosu poprosił Pan Jerzy Kozioł, który poruszył problem autobusów szkolnych, które

zatrzymują  się  tylko  na  przystankach  PKS  w  związku  z  czym  wielu  uczniów  musi  pieszo

pokonywać duże odległości, i stąd pytanie czy można w jakiś sposób rozwiązać zaistniałą sytuacje?

Burmistrz Leszek Kopeć odparł,  że  niezbędne będzie uzupełnienie  lokalizacji  już istniejących

przystanków, dyrektorzy Placówek Oświatowych z terenu gminy złożyli już wnioski w tej sprawie,

aby nowe przystanki  mogły funkcjonować konieczne  bedzie  podjęcie  stosownej  uchwały przez

Rade Miejską.
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Ad. 7 

 

 Pan Ireneusz  Kwiecjasz podziękował za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1000  do godz.1200

Protokołowała:

Katarzyna Basińska Przewodniczący 

 Rady Miejskiej w Staszowie 

      (-) Ireneusz Kwiecjasz     
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